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You must provide all wiring of the proper size outside of the water heater. You musi obey local codes and electinc
utility requirements whan you install this wiring.

This apphance must be alectrically grounded in accordance with local codes or, in the absence of local codas, with tha
Nafional Electrical Code ANSI/NFPA No 70 (current edition) and/or THE CSA C22.1 ELECTRICAL CODE (CURRENT EDITION]),
Mote: If any of the original wire as supplied with the appliance must be replaced, it must be replaced with
105°C wire or its equivalent.

Vous devez fournir tous fes fils de la bonne taille & Fextérieur du chauffe-eau, Vous devez respecter |83 codes
locaux et les exigences du service public d'électricité lorsque vous installez ce cablage.

Cet appareil doit étre relié a la terre conformément aux réglaments locaux ou, en labsence de réglements locaux,
conformémant 4 la deriére aditicn du National Electrical Code ANSINFPA n® 70 etfou ia demiére édition DU CODE
CANADIEN DE LELECTRICITE, CSA C22.1

Remarque : Si l'un des cdbles d'origine, tel que celui fourni avec I"appareil, doit &tre remplacé, il doit étre

remplacé par un cable de type 105 *C ou son équivalent.
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NOTES:
1. TEXT TO BE BLACK ©N AWHITE BACKGROUND

£ LABEL SHALL MEET REQUIREMENTS OF THE LATEST REVISION OF
ANS|EH 10

MATERIAL. 4 MIL THICK. UL SAFETY STAMNDARD S50 RECOGHIZED
MARKING AND LABELING SYSTEM (PGDQ2}WATH A MINIMUM
TEMPERATURE RATING OF 80 DEGREES C: (176 DEGREES F)
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4 LABEL SIZE 8507 WIDE X 850" TALL Lremmt 1 0d |
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